
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jarosława Obremskiego 

na 52. posiedzeniu Senatu 

w dniu 10 kwietnia 2014 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra pracy i polityki społecznej Władysława Kosiniak-Kamysza 

Szanowny Panie Ministrze! 
Konwent Powiatów Województwa Lubelskiego przyjął stanowisko w sprawie funkcjonowania systemu 

pieczy zastępczej. Dostrzegając niewątpliwe zalety zmian naniesionych na obowiązującą dotychczas ustawę 

po dwóch latach jej funkcjonowania, konwent wskazuje na wady, których niestety nie udało się uniknąć we 
wprowadzonej w życie 1 stycznia 2012 r. ustawie. 

Największy problem wiąże się ze znacznym (o 20%) wzrostem wydatków na zadania do realizacji prze-
widziane w ustawie. Kwoty dotacji z budżetu wojewody i z ministerstwa są niewielkie, a wzrost wydatków 
skutkuje uszczupleniem budżetów powiatów. 

W związku z problemem, na który wskazuje konwent, chciałbym zadać następujące pytania. 
1. Jak z perspektywy czasu ocenia Pan zmiany w funkcjonowaniu pieczy zastępczej? 
2. Czy możliwe jest zwiększenie wsparcia ze strony wyższych organów administracyjnych dla powiatów? 

Jeżeli nie, to gdzie możemy szukać oszczędności? 
3. Czy Ministerstwo Pracy i Polityki Społecznej przewiduje w najbliższym czasie złożenie propozycji no-

welizacji ustawy w tym zakresie? Jakie skutki mają przynieść wprowadzane zmiany? 

Z poważaniem 
Jarosław Obremski 




